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Abstract (en)
[origin: WO8903646A1] A jewel (1) is formed from a plurality of components (7, 8) and comprises two mutually complementary elements (7, 8), one
of which forms a base (8) and the other an insert (7). Both elements are incurved and at least one is not completely closed. The base (8) has at
least one window (5) which crosses it from the concave side to the convex side and the insert (7) has at least one protuberance (2) complementary
to the window (5) of the base (8). Assembly of the two elements (7, 8) by penetration of the protuberance (2) into the window (5) of the base (8)
necessitates an elastic deformation of at least one of the two elements. At least one of the elements (7, 8) is interchangeable, which allows the
appearance of the jewel to be changed.

Abstract (fr)
Le bijou (1) selon l'invention est formé de plusieurs éléments constitutifs (7, 8) et comprend deux éléments (7, 8) complémentaires l'un de l'autre
constituant l'un une base (8) et l'autre un intercalaire (7), tous deux de forme incurvée et l'un au moins n'étant pas fermé sur lui-même. La base (8)
présente au moins une fenêtre (5), qui la traverse du côté concave au côté convexe, et l'intercalaire (7) comprend au moins une protubérance (2)
complémentaire de la fenêtre (5) de la base (8). L'assemblage des deux éléments (7, 8) par pénétration de la protubérance (2) de l'intercalaire (7)
dans la fenêtre (5) de la base (8) nécessite une déformation élastique de l'un au moins des deux éléments. L'un au moins des éléments (7, 8) est
interchangeable, ce qui permet le changement d'aspect du bijou (1).
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